
RADA GMINY BESTWINA 
43-512 BESTWINA 
ul. Krakowska 111 
 
Komisja Budżetu, Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska 
 

BR.0012.3.2.2021 
 
 

Protokół nr 11 

 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska Rady Gminy 
Bestwina odbytego w dniu 16 września 2021 roku w sali posiedzeń Urzędu Gminy  
w Bestwinie. 
 
Posiedzenie rozpoczęto 16 września 2021 roku o godz. 15:46, a zakończono o godz. 
17:15 tego samego dnia.  
 
W chwili rozpoczęcia posiedzenia wzięło udział 7 na 10 radnych Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska.   
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Stan dróg oraz chodników na terenie gminy Bestwina – plany inwestycyjne  

i modernizacyjne w roku 2021. 
3. Stan jakości powietrza na terenie gminy Bestwina – realizacja programu wymiany 

pieców węglowych. 
4. Analiza i zaopiniowanie wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2021. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad. 1  

Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

 

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy  
i Kształtowania Środowiska Pan Marek Szymański. 
Przywitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Artura Beniowskiego, Skarbnika Gminy 
Anitę Kubik, Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Mariusza 
Szlosarczyka i Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Funduszy i Środowiska 
Dominika Pudę oraz pozostałych uczestników posiedzenia. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia.  
Listy obecności stanowią załącznik do nin. protokołu. 
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Ad. 2 

Stan dróg oraz chodników na terenie gminy Bestwina – plany inwestycyjne  
i modernizacyjne w roku 2021. 
 

Przewodniczący Komisji Marek Szymański na wstępie poprosił Wójta  
o przedstawienie sytuacji i planów związanych z drogami gminnymi  
i chodnikami; 
 
Wójt Gminy Artur Beniowski – wyjaśnił, że plany inwestycyjne odnośnie 
chodników i dróg w pierwszym półroczu 2021 są realizowane zgodnie  
z założeniami:  

-  prowadzona jest budowa chodnika przy ulicy Janowickiej w Janowicach; 

- realizowany jest plan projektowy odcinka przy ulicy Witosa; 

- realizowany jest plan projektowy chodnika przy ulicy Olchowej; 

- w ramach współpracy z Powiatem Bielskim wyremontowano odcinek ulicy 
Górskiej (poza planem budżetowym); 

- planuje się modernizację ulicy Szkolnej; 

- na etapie opracowania są 3-4 projekty w zakresie remontów cząstkowych; 

- z wniosków na dofinansowania ze środków zewnętrznych tj. z Narodowego 
Funduszu Przebudowy Dróg Lokalnych (tzw. „Fundusz Morawieckiego”) 
oczekujemy na rozstrzygnięcie w sprawie ulicy Sportowej w Bestwince; 

- z wniosków do „Polskiego Ładu” oczekiwane są natomiast rozstrzygnięcia 
odnośnie ulicy Mirowskiej; 

- planowany jest remont chodnika od ronda w kierunku posesji pani sołtys  
w Bestwinie – złożono wniosek w ramach „Polskiego Ładu”; 

 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Stanisław Nycz, Radny Łukasz Zdeb, Radny Marcin Gac, Radny Sławomir Walczak, 
Kierownik Mariusz Szlosarczyk, Radny Grzegorz Owczarz, Radny Jerzy Stanclik, Radny 
Marek Szymański, Wójt Artur Beniowski. 
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Ad. 3  

Stan jakości powietrza na terenie gminy Bestwina – realizacja programu wymiany 
pieców węglowych. 
 

Przewodniczący Komisji Marek Szymański poprosił Wójta o krótkie 
wprowadzenie przed rozpoczęciem dyskusji.  
 
Wójt Gminy Artur Beniowski – podał, że w roku 2021 w ramach programu 
zostało przewidzianych do wymiany 100 źródeł ciepła wraz z montażem paneli 
fotowoltaicznych. Dofinansowanie do każdych z tych zadań wynosi max. 5 tys. 
złotych, ale nie może przekroczyć 5% wartości planowanej inwestycji.  Zadanie 
przebiega bez większych komplikacji. Pracownicy urzędu wykonują 
dokumentację fotograficzną przed i po inwestycji. Co do szczegółów realizacji 
programu to poda je Kierownik Puda. Regulamin przyjęty uchwałą Rady Gminy 
mówi, że wymiana pieców „z węglowego na węglowy” jest wyłącznie jeszcze 
tylko w tym roku.  
 

 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Jerzy Stanclik, Wójt Artur Beniowski, Radny Grzegorz Owczarz, Radny Sławomir 
Walczak, Radna Magdalena Wizner-Wilczek. 
 
 
 
 
Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2021. 
 

Przewodniczący Komisji Marek Szymański - dokonał wstępu do dyskusji, 
zaznaczając, że radni otrzymali stosowne dokumenty w tym pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach na temat przedłożonej przez 
Wójta Gminy Bestwina informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze 
półrocze 2021. 
 
Wójt Gminy Artur Beniowski - zwrócił uwagę na procentowy poziom wykonania 
wydatków, który w chwili sporządzania informacji nie był zbyt wysoki, ale w 
międzyczasie uległ już zmianie, wymieniając m.in. wykonanie i zapłatę za 
realizację inwestycji takich jak: 
- plac zabaw na terenach rekreacyjnych w Janowicach;  
- modernizacja przedszkola w Kaniowie; 
- modernizacja przedszkola w Janowicach; 
- budowa chodnika w Janowicach będzie zapłacona w drugim półroczu 2021; 
- bieżące remonty / remonty cząstkowe; 



4 

 

- doświetlenia przejść dla pieszych; 
- dokumentacje projektowe w trakcie ; 
Zaznaczył, że nie ma niebezpieczeństwa, że inwestycje, które zostały zapisane  
w budżecie nie zostaną w tym roku zrealizowane. 

 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Marek Szymański, Skarbnik Anita Kubik, Wójt Artur Beniowski, Radna Magdalena 
Wizner-Wilczek,  Radny Jerzy Stanclik.  
 
 
 
 
Ad. 5 
Zakończenie posiedzenia  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie komisji w dniu 16 września 2021 roku  
o godzinie 17:15. 
Nagranie z przebiegu obrad stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

 

 

 

 

 Przewodniczący  
Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy 

i Kształtowania Środowiska 
 

Marek Szymański 

 

 

 

 

 




